

**Warnings:**

No withdrawal period is required when used according to the label. Take appropriate measures to dispose of zinc and copper-containing waste materials to limit zinc and copper accumulation in soil and risks around waterways. When handling, cautions should be taken to avoid oral exposure, inhalation and direct contact with skin or eyes. Wear appropriate protective equipment such as gloves and safety glasses/face shield.

Cautions / contraindications:

Not for long term use, unless directed by a Veterinarian.

Avertissements:

Usage externe seulement. Gardez hors de la portée des enfants. Pas de période de retrait. Prendre les mesures appropriées pour éliminer les déchets afin de limiter l'accumulation de zinc et de cuivre dans le sol et les risques autour des cours d'eau. Évitez l'exposition orale, l'inhalation et le contact direct avec la peau ou les yeux. Portez un équipement de protection approprié comme des gants et des lunettes de sécurité ou un écran facial.

Précautions:

Pour un usage à court terme, sauf sur l'avis d'un vétérinaire.

For questions or to report a side effect / Pour des questions ou pour signaler un effet secondaire:

Imported by / Importé par:

Diamond Hoof Care Ltd.
(800) 617-8908 or (403) 388-4309
www.hoofsol.com

Lot no. / N° de lot:

406230605

Best before date / Meilleur avant: 04-06-2025



Intra Hoof-Sol Bath (Flex)

Approved Veterinary Health Product to maintain, support, and promote healthy hooves and dermis/ Produit de santé animale PSA pour maintenir, soutenir et favoriser des onglons et un derme sains.

- Compatible with automated hoof baths and hoof mats
Compatible avec les bains de pieds automatisés et les matelas automatiques
- Dilutes and flows well
Se dilue et s'écoule bien
- Friendly to skin, farmer, and biogas manure digester
Sans danger pour la peau, l'agriculteur et le digesteur de fumier de biogaz
- Efficient scientifically proven protocol
Protocole scientifiquement prouvé et efficace

Recommended dose:

1. Mix 5 L Intra Hoof-Sol Bath in 100 L of water to make a 5% solution.
2. For an average final footbath volume of 150 L, 250 to 300 passages can be included. Make sure the hooves are submerged in the footbath solution between the hairline and the dewclaws. If the footbath solution is no longer full enough to reach the hairline of the hooves, before 250 to 300 passages have been reached, the footbath should be changed.

Dose recommandée:

1. Ratio 5% dans l'eau - mélanger 5 litres d'Intra Hoof-Sol Bath dans 100 litres d'eau.
2. Pour un volume de bain de pieds moyen de 150 L, 250 - 300 passages peuvent être effectués. Assurez-vous que les sabots sont immergés dans la solution pour bain de pieds entre la couronne et les ergots. Si la solution de bain de pieds n'est plus suffisamment élevée pour atteindre la couronne des sabots, il faut changer le bain de pieds avant d'avoir atteint 250 à 300 passages.

Intended species: Dairy cattle and beef cattle.

Espèces visées: Bovins laitiers et bovins de boucherie.

Route of Administration: Topical

Voie d'administration: Topique

Composition: Active ingredients - Copper amino acid chelate (848 g/L), Zinc amino acid chelate (216 g/L), E-100 [extract] (0.001 g/L) **Excipients** - Binders, colouring agents and solvents.

Composition (Ingrédients actifs):

Chélate d'acide aminé de cuivre (848 g/L), Chélate d'acides aminés de zinc (216 g/L), E-100 [extrait] (0.001 g/L)

Excipients - Liants, colorants et solvants.

Made in The Netherlands / Fabriqué dans les Pays-Bas



20 liter / 20 litres
Label version: 2024-04
VHP number: NN.M4X0
Item number: BF20



Pioneers in future proof solutions

